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Interpellation till Fredrik Sneibjerg, kultur- och fritidsnämndens 
ordförande ang. möjligheten att utnyttja sporthallen på Ekvallen i 
Gustavsberg kvällstid för sysslolösa ungdomar. 
 

 
Det är allmänt känt att Gustavsbergs centrum tidvis, främst under kvällar och nätter varit utsatt 
för en hel del bråk och stök med medföljande otrygghet som följd för såväl direkt inblandade 
som för allmänheten. Troligtvis handlar det ofta om ungdomar som pga. sysslolöshet och brist på 
bra alternativ istället hittar på bus och stök. Något som i sig inte är något direkt nytt fenomen. 
 
Vi ifrån Sverigedemokraterna har dock funderat på ifall man inte skulle kunna minska stöket och 
samtidigt eventuellt bidra till att få en del av dessa ungdomar att istället engagera sig i olika 
former av idrottsaktiviteter genom att de under kvällstid kunde erbjudas att utnyttja sporthallen 
på Ekvallen.  
Sporter som kan utövas är exempelvis innebandy, fotboll, basket och handboll m.m. 
Förslagsvis kunde man försöka engagera Värmdö Polarna att hålla i aktiviteterna kring detta. 
 
I första hand har vi fokuserat på Gustavsbergs centrum, men ifall denna idé är genomförbar är 
det inget som borde hindra att det öppnar för tillämpning även på andra platser i anslutning till 
idrottsanläggningar drivna av kommunen.   
  
Tanken är att vi först och främst vill undersöka om detta över huvud taget är genomförbart. 
 
 
 
Vår fråga är: 
 
Finns det möjlighet att i kommunens regi utnyttja sporthallen på Ekvallen för aktiviteter riktade 
till ”sysslolösa ungdomar” efter normal stängningstid fram till kl.: 00:00 under fredagar och 
lördagar? 
 
 
Sverigedemokraterna Värmdö 
Thorulf  Empfevik 
gruppledare            


